



Acta de la Junta de Distrito Norte

Sesión: Ordinaria

Fecha: 29 de enero de 2024

Expediente: JDN/2024/1

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero	Presidente	
Francisco Cabañero Catalán	Vicepresidente	
Pilar Escuder Mollón	Vocal Gpo. Muni. Socialista	
José Gabarre Bustamante	Vecino (Alcaldía)	
Vicente Galiana Sánchez	Vecino (Alcaldía)	HORA DE INICIO: 20:00
Juan Luis Saura Vilar	Vecino (PP)	HORA DE FIN: 20:45
Domingo Giménez Renau	AAVV Según Molí	
José Luis Sierra Bellés	AAVV Primer Molí	De acuerdo con la
Rafael Cruz Tena	AAVV S.Agustín-S.Marcos	convocatoria, la sesión se
Patricia Gil Ortega	AAVV Penyeta Roja	celebra en el Primer Molí
David Aparici Cervera	AAVV Tossal Gros	Presidencia:
		Juan Carlos Redondo Gamero
		Secretario/a:
		Dolores Benítez Guerrero
Dolores Benítez Guerrero	Secretaria	

MIEMBROS AUSENTES:

Francesc Mezquita Patuel	Vecino (Compromis)
Pablo Sendra Abellaneda	AMPA CEIP Tombatossals
Laura Rubert Avinent	AMPA IES La Plana
Esther Nadal Sales	AAVV La Guinea

El Presidente Ilmo. Señor Concejal, Juan Carlos Redondo Gamero, comprueba el "quorum" de asistencia.

Se procede a continuar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 18 de diciembre de 2023.

Se somete a consideración el acta de la sesión anterior, la cual ha sido repartida con anterioridad junto a la convocatoria.

No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.

2. Ruegos y preguntas.

La Sra. Benítez da lectura a contestaciones remitidas por distintos negociados.



2.1. Vocal AAVV San Agustín y San Marcos.

Se adjunta plano grafiando la ubicación de lo que se solicita.

- Paso de peatones y acera para dar acceso al Grupo Tombatossals desde la Avd. Castell Vell. Se han propuesto dos opciones.

2.2. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- Pregunta cómo va el trámite del autobús en las urbanizaciones de montaña y cuando se van a reunir con los vecinos.

- Aporta documentación gráfica del mal estado del asfaltado de varias calles de la urbanización.

2.3. Vocal AAVV Segon Molí.

- Denuncia la proliferación de robos por “especialistas” en la zona del Lledó 2 y 3. Solicita más presencia policial.

- A la vista de la reparación de los alcorques del Camino La Plana, comenta que a parte de los que ya están señalados para su reparación, hay más en el resto del vial.

2.4. Vocal AAVV Primer Molí.

- Propone la posibilidad de que se utilice la reja/valla retirada del Parque Rafalafena en el cerramiento del Huerto Urbano del Primer Molí, ya que el actual está muy deteriorado.

- Solicita que se estudie que, a parte de la estación de autobuses, exista en otras zonas de la ciudad una parada de autobús para servicio discrecional.

2.5. Vocal vecino designado por la Alcaldía.

- Solicita que se vayan cambiando los contenedores actuales por los que tienen un pedal para su utilización, para facilitar a las personas mayores su uso.

- Solicita que los semáforos de la Avd. Benicasim zona Ronda Magdalena y Castalia sean sonoros.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión.

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las personas que se relacionan al margen de la primera página del documento.





Acta de la Junta de Districte Nord

Sessió: Ordinària

Data: 29 de gener de 2024

Expediente: JDN/2024/1

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo Gamero	President
Francisco Cabañero Catalán	Vicepresident
Pilar Escuder Mollón	Vocal Gpo. Muni. Socialista
José Gabarre Bustamante	Veí (Alcaldia)
Vicente Galiana Sánchez	Veí (Alcaldía)
Juan Luis Saura Vilar	Veí (PP)
Domingo Giménez Renau	AAVV Segón Molí
José Luis Sierra Bellés	AAVV Primer Molí
Rafael Cruz Tena	AAVV S.Agustín-S.Marcos
Patricia Gil Ortega	AAVV Penyeta Roja
David Aparici Cervera	AAVV Tossal Gros

HORA D'INICI: 20:00

HORA DE FI: 20:45

D'acord amb la convocatòria, la sessió se celebra en el Primer Molí

Presidència:

Juan Carlos Redondo Gamero

Secretario/a:

Dolores Benítez Guerrero

Dolores Benítez Guerrero Secretària.

MEMBRES ABSENTS:

Vicente Galiana Sánchez	Veí (Alcaldia)
Juan Luis Saura Vilar	Veí (Partido Popular)
Francesc Mezquita Patuel	Veí (Compromis)
Pablo Sendra Abellaneda	AMPA CEIP Tombatossals
Laura Rubert Avinent	AMPA IES La Plana
Esther Nadal Sales	AAVV Mestrets

El President Il·lm. Senyor Regidor, Juan Carlos Redondo Gamero, comprova el "quòrum" d'assistència.

Es procedix a continuar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 18 de desembre de 2023.

Se sotmet a consideració l'acta de la sessió anterior, la qual ha sigut repartida amb anterioritat al costat de la convocatòria.

No manifestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Precs i preguntes.

La Sra. Benítez dona lectura a contestacions remeses per diferents negociats.





2.1. Vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos.

S'adjunta pla representant gràficament la ubicació del que se sol·licita.

- Pas de vianants i vorera per a donar accés al Grup Tombatossals des de l'Avd. Castell Vell. S'han proposat dos opcions.

2.2. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- Pregunta com va el tràmit de l'autobús a les urbanitzacions de muntanya i quan es reuniran amb els veïns.
- Aporta documentació gràfica del mal estat de l'asfaltat de diversos carrers de la urbanització.

2.3. Vocal AAVV Segon Molí.

- Denúncia la proliferació de robatoris per “especialistes” en la zona del Lledó 2 i 3. Sol·licita més presència policial.
- A la vista de la reparació dels escocells del Camí La Plana, comenta que a part dels quals ja estan assenyalats per a la seua reparació, hi ha més en la resta del vial.

2.4. Vocal AAVV Primer Molí.

- Proposa la possibilitat que s'utilitze la reixa/barra retirada del Parc Rafalafena en el tancament de l'Hort Urbà del Primer Molí, ja que l'actual està molt deteriorat.
- Sol·licita que s'estudie que, a part de l'estació d'autobusos, existisca en altres zones de la ciutat una parada d'autobús per a servici discrecional.

2.5. Vocal veí designat per l'Alcaldia.

- Sol·licita que es vagen canviant els contenidors actuals pels quals tenen un pedal per a la seua utilització, per a facilitar a les persones majors el seu ús.
- Sol·licita que els semàfors de l'Avd. Benicàssim zona Ronda Magdalena i Castalia siguen sonors.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió.

De tot això, s'expedeix la present acta sent la mateixa signada electrònicament per les persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document.

